
BESLUITENLIJST PRESIDIUM GEMEENTE ALBLASSERDAM
dd. donderdag 6 november 2014

Aanwezig:
Dhr. J. Heijkoop (voorzitter), mevr. T. Bijl (plv.lid), dhr. F.C. de Gier (lid), dhr. T. Stam (lid), dhr. J.C.
Brand (plv.lid), dhr. A.C. Strop vanaf 18.45 uur (lid), dhr. J.R. Pardo Kruidenier vanaf 19.00 uur (lid),

mevrouw A.J.A. Conrad-Smit (griffier)

Afwezig:
dhr. U. Oflaz (lid)

Genodigden:
Wethouder A. Kraijo bij agendapunt 3 aanwezig

Wethouder A.D. Zandvliet bij agendapunten 3 en 4 aanwezig

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom, met name wethouder Kraijo en wethouder Zandvliet,
en opent de vergadering. Wethouder Kraijo zit voor agendapunt 3 bij het Presidium,
waarbij hij nog een aanvullende vraag heeft voor het Presidium over het toelaten van een
nagekomen raadsvoorstel. Wethouder Zandvliet zit voor agendapunt 4 bij het Presidium.
De agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen verslag Presidium 1 oktober 2014 
Besluit
Naar aanleiding van het verslag wordt verzocht om bij de rondvraag in het verslag bij
ieder nieuw onderwerp met een nieuwe alinea te beginnen.

Het verslag van 1 oktober wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

Bespreekstukken

3 Overleg wethouder Kraijo inzake BIO 18 november
Besluit
Wethouder Kraijo vraagt aandacht voor de bio over de centrumvisie. Het betreft een
interactieve sessie voor de raad, waarbij drie groepen het dorp in gaan naar Cortgene,
Dam/Cortgene en het Amphitheater. Bij een volgende bio over het Raadhuis en het
Raadhuisplein, begin volgend jaar, zullen de omwonenden actief worden uitgenodigd.
Het Presidium vraagt om een duidelijke communicatie dat dit een sessie is voor de raad,
maar wel openbaar en dat er een vervolgsessie komt voor iedereen.

Wethouder Kraijo vraagt het Presidium om een nagekomen raadsvoorstel over de
verkoop van een stuk openbare grond aan de W.B. van der Veldenstraat 6 toe te laten
tot deze raadsronde. Het Presidium stemt toe dat het voorstel later wordt ingediend.  

4 Mededeling wethouder Zandvliet 
Besluit
Wethouder Zandvliet doet een mededeling omtrent het woonwagendossier. Half
november komt er een raadsinformatiebrief over de stand van zaken.
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5 Lijst openstaande toezeggingen wethouders
Besluit
De lijsten met openstaande toezeggingen van de wethouders worden doorgenomen.
Voor wat betreft de lijst met toezeggingen van wethouder Kraijo over de rib Sporthal
Molenzicht mist het presidium duidelijk de positie van de raad in het proces. Deze
toevoeging zal de griffie nog meegeven aan de wethouder.

Bij de lijst met toezeggingen van wethouder Verheij, betreffende de jaarrekening 2012,
had het Presidium de verwachting dat de gemeentelijke subsidies bij de begroting van
2014 zouden zijn toegevoegd. De griffie zal hiervoor aandacht vragen bij de wethouder.

Verder zijn er geen opmerkingen over de lijsten opstaande toezeggingen.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

6 Vaststellen agenda's BIO en commissies 18 november 2014 (1380048)
Besluit
Agenda BIO is akkoord. Agenda Bestuur is akkoord. Agenda Samenleving is akkoord.

De agenda voor de commissie Grondgebied wordt uitgebreid met het raadsvoorstel over
de verkoop van openbare grond, zoals aangegeven door wethouder Kraijo bij
agendapunt 3. Tevens gaat de RIB herontwikkeling Kerkstraat - Cornelis Smitstraat als
bespreekpunt naar de commissie.

Het Presidium vraagt om de aanwezigheid van wethouder Verheij bij het agendapunt
Raadsvoorstel zienswijze voorlopige begroting dienst Gezondheid & Jeugd.

7 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken voor de komende raadsronde worden rijp geacht voor agendering.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
Burgemeester Heijkoop stelt het Presidium vertrouwelijk op de hoogte van de stand van
zaken in het dossier wachtgeldregeling oud wethouder.

Het Presidium bespreekt de mogelijkheid om de spreektijd in de komende
raadsvergadering over de begroting terug te brengen van 10 naar 5 minuten. Gelet op
het feit dat er bij de Algemene Beschouwingen in juli van dit jaar nog geen koppeling was
met de perspectiefnota naar de nieuwe opzet van de begroting 2014 blijft de spreektijd
staan op maximaal 10 minuten per fractie.

Het Presidium verzoekt het college bij raadsmemo's duidelijk aan te geven of er een
embargo bestaat op het naar buiten brengen van de informatie, zodat hier geen
misverstanden over kunnen bestaan.

Het Presidium vraagt de griffie om aandacht voor de manier van downloaden van
documenten in i-babs ivm het bewerken van de documenten.
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Het Presidium vraagt aandacht voor het aanpassen van commissieagenda's tijdens de
vergaderingen. Het voorstel is dat de commissiegriffiers deze informatie uitwisselen en
tijdens de commissievergadering via de voorzitter hiervan melding te doen.

Bij de halfjaarlijkse evaluatie van de Omgevingsdienst vraagt het Presidium aandacht
voor de vormgeving van de evaluatie zodat je als raad sturing kunt geven. 

Begin volgend jaar zullen er een aantal BIO's extra worden ingepland. De planning zal
worden toegevoegd aan het vergaderschema voor de raad van 2015.

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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